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Motion till årsmötet 2020  

I Mariefred och Strängnäs är det legala skyltar med hastighetsbegränsning på 30 eller 40 
km/h i bostadsområden. 
Jag vill att styrelsen arbetar på att få samma begränsning i Herresta istället för de 70 km/h 
som gäller idag. 
 
Thomas Lindblad 
 
 
 

Styrelsens förslag till beslut 
 

Beslut om att sätta upp skyltar om hastighetsbegränsning utanför tättbebyggt område tas av 

Länsstyrelsen. HSF styrelse har tidigare ansökt om att få sätta upp 30 skylt inom området 

men fått avslag.  

Det har under flera år varit ett uppmärksammat problem att många bilister kör för fort på 

vägarna och inte respekterar den rekommendation om fartbegränsning som de blå skyltarna 

innebär. Tidigare föreningsstämma har tillstyrkt att styrelsen ska söka ytterligare åtgärder 

för att minska problemet. Styrelsen kommer därför att påbörja arbetet med att bygga 

permanenta farthinder. 

Styrelsen föreslår 

• att stämman avslår förslaget att söka tillstånd för legala skyltar med 

hastighetsbegränsning 30 eller 40 km/h.  

• att stämman fastställer att det är den rekommenderade hastigheten på de blå 

skyltarna som gäller 

 

 


